

10-12-18

This is a message from James Ward Elementary School. On Monday there is a PAC meeting at 8:15 AM in the Parent Room. Also, there will be a GoCPS application meeting for Pre-K and Elementary at 9 AM and again at 4 PM in the Library with Ms. Czochara. On Thursday we will celebrate all of our "Leaders of the Month" from each classroom during their lunch period. There is also a High School Fair at Mark Sheridan on Thursday night (October 18th) from 6 until 8 o'clock at Mark Sheridan School, located at 533 W 27th Street in Chicago. Violin and cello classes start this upcoming week for first through fourth grade. We still have 2 open spots available for cello classes, so please email Mrs. Norville at mlnorville@cps.edu if you are interested in signing your child up. Students have received their Walk-a-thon papers yesterday. We will have our school Walk-a-thon on Wednesday, October 31st (Halloween). Students are encouraged to raise a minimum of \$25 each to support our STEM program and also for student incentives. More uniform shirts will be delivered next week by Tuesday. Thank you in advance for your generosity!
Have a great weekend!

家长们好！下面是华德小学的通知。下星期一，家长咨询委员会 PAC 早上 8:15 将在家长室举行会议。此外，星期一上午 9 点和下午 4 点，其哈娜辅导员将在图书馆主持一个关于学前班和小学申请的 GoCPS 的会议。星期四，我们将在学生的午餐时间庆祝从每个班推选出的我们所有的“本月领袖”。10月18日星期四晚上6至8点，在位于二十七街西533号的马克·谢里登学校将有一个高中博览会。一至四年级的小提琴和大提琴课将在这一周开课。我们的大提琴班还有两个名额；如果您有兴趣让您的孩子参加，请给诺维尔副校长发邮件 mlnorville@cps.edu。学生们昨天收到了关于“慈善步行”活动的通知。我们将在10月31日星期三（万圣节）举行我们的步行活动。我们鼓励每个学生筹款至少25美元，以支持我们的科学/技术/工程/数学计划和学生奖励。此外，一批校服衬衫将在下周星期二前到货。提前感谢您的慷慨支持！祝大家周末愉快！